
        Protokoll från Ingmarsö Byalags årsstämma  

        lördagen den 25 maj 2024 på Lurkan 

 
                  15 medlemmar deltog förutom styrelsen 

 

1)    Pia Lille valdes till ordförande för stämman 

 

2)     Cicci Renström Suurna valdes till sekreterare för stämman 

 

3)     Till justeringsmän valdes Monica Hinders och Ulf Hedqvist  

 

4)     Stämman var behörigt utlyst. 

 

5)     Dagordningen godkändes. 

 

6)     Verksamhetsberättelsen gicks igenom. Vissa punkter 

kommenterades ytterligare. Bland annat presenterades nya hemsidan 

(som gillades av stämman), mer information gavs om upprustningen av 

badplatserna, ÅVCn, skolskjutsproblemet och vandringsleden 

Stockholm Archipelago trail. 

 

7)     Ekonomiska rapporten gicks igenom. 

 

8)     Revisorernas berättelse lästes upp. 

 

9)     Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

 

10) Beslutades att ersättning till styrelsen är en lunch på Ingmarsö krog. 

 

11) VAL: 
         Pia Lille omvaldes till ordförande för Byalaget till 2026 

 

12)  Val av övriga ledamöter:  
     Sara Furuhagen (omval till 2026) 

     Matti Müller (omval till 2026) 

     Cicci Renström Suurna (omval till 2026) 

     Fredrik Runsiö (omval till 2026) 

 

     Nyval till 2026: 

     Henrik Petersson 
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     Redan valda till 2025: 

                     William Andersson,  

                     Helena Helgö 

                     Karin Gällnö  

                     Victor Wahlcrantz 

         

    Val av revisorer:  
    Erik Rudhe (omval) 

    Emma Zabell (omval) 

 

13) Val av valberedare: 

                   Christer Erlandsson (nyval) 

      Stefan Ljungberg (omval) 

      Lasse Westling (omval) 

 

14) Framställningar från styrelsen/motioner: 

Två motioner har inkommit till årsstämman. En om att styrelsen ska se 

över stadgarna vad gäller medlemskap i Byalaget och klargöra vilka 

som kan väljas till styrelsen. Motionärerna anser att det finns grupper 

på ön som hamnar mellan ”fastighetsägare” och ”mantalsskrivna” som 

nu, enligt stadgarna, är dom som får vara med i Byalaget. 

Beslut: 

Att styrelsen får i uppdrag att utreda grunden för medlemskap i 

Byalaget. I det ingår också hur medlemskap ska tecknas. Styrelsen fick 

också uppdraget att se över frågan om ”grannöar” utan 

fastighetsbeteckningen ”INGMARSÖ” kan ingå i Byalaget. Brottö till 

exempel.  

 

Andra motionen handlade om att Lammuddens tomtägareförening på 

Brottö ansöker om att vara representerade i Byalaget. 

Beslut:  

Att avslå motionen dels för att tomtägareföreningar inte kan vara 

medlemmar i Byalaget, dels för att medlemsfrågan ska ses över av 

styrelsen enligt beslut ovan. 

 

15) Ingen övrig information. 

 

16) Inga övriga frågor. 

 

17) Protokollet justeras på Ingmarsö ca två veckor efter stämman.  
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18) Protokollet blir sedan tillgängligt på anslagstavlor och hemsidan.   

 

19) Nästa årsstämma sker på Lurkan den 24 maj 2025 kl 15. 

 

20) Mötet avslutades. 

 

Därefter följde en frågestund med Ulf Hedqvist och Janneke Boersma 

och framtidsplanerna och läget för Norrgården, gårdsmejeriet och 

kostallet. 

 

 

Vid protokollet: 

 

Cicci Renström Suurna 

 

Justeras: 

 

 

               ______________________                          ____________________ 

 

 Monica Hinders                                             Ulf Hedqvist 
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